

Referat møte i Telemarkskomiteen

Tilstede:	Medlemmer av Telemarkskomiteen: Rolf Bryn (RB), Anne-Marit Enger (AME), Per Ståle Grude (PSG), Berit Nygaard (BN), Bjarne Ringstad (BR) Sportskonsulent Gunnhild Sofie Vangsnes (GSV) Amund M Haugen (AH) Ikke tilstede: Sportssjef Per Olav Tangen (POT)
Organisator/referent:	RB
Dato/tidspunkt	11.03 – 20.00-21.30
Sted:	MeetAt
Tema:	TK-møte nr. 8 2018-2020

Habilitetsvurdering

Ingen inhabile.

Kort status ansvarsområder

- Økonomi/Administrasjon (RB)
- Markedsarbeid (POT/RB)
 - GSV hadde møte med Skogstad. GSV skal ha all videre kontakt med Skogstad. Positivt møte, inkludert hvordan de kan få mer ut av avtalen. De kan også tenke seg å promotere telemark gjennom sine kanaler. Bestilling av klær for neste sesong er nå ok.
 - GSV var på B2B i regi av Skiforbundet. Eget referat kommer. Snakket med bl. a. med Uvex om hjelmer og briller, AKA Luftrenser, Sixt om leiebilavtale, Autoplan om leasing og en fra Holmenkollen skifestival.
- Kompetanseutvikling (POT)
- Breddeidrett (POT)
- Eliteidrett (POT)
 - Trym tok kula sammenlagt.
- Politikk/Internasjonalt arbeid (RB/BG)

Sak 2 – 2018-2020 Prioritering av oppgaver og ansvarsfordeling i TK

- Sak om støtteapparat VM – se egen e-post fra BR. Innholdet tatt til etterretning.

Sak 5 – 2018-2020 Terminliste NC/NM

- Oppsummering fra Asker og Bjorli/Skorgedalen.
 - NM Asker gikk greit til tross for litt vanskelige forhold søndag.
 - Tilbakemelding fra Ingrid håndteres i egen sak.

Sak 8 – 2018-2020 Samarbeidspartner/sponsor

- Arbeidet fortsetter

Sak 11 – 2018-2020 Arenautstyr for profilering

- Bare gode tilbakemeldinger.
- Vi bør kjøpe inn flere gjerder.
- Gjerdet ble også brukt på Bjorli.
- Det må lages en tegning for hvert renn slik at plassering blir gjennomtenkt. Dette må inn som et element i kontrakten rennarrangør inngår med forbundet.

Sak 13 – 2018-2020 Opplegg for sponsor på VM Rjukan

- GSV kommer søndag 17.
- Per Ståle og Berit kommer mandag 18.
- Bjarne og Anne-Marit kommer tirsdag 19.
- Hermann kommer fredag og blir til søndag.
- Skogstad dagstur torsdag.
- PSG utkast til et opplegg. VIP-pakke til de som kommer – forespurt NSF om det er noe vi kan dele ut. Bruke TK-hytte til sosialt samvær med folk fra NSF, m.m. Også finne ut om vi kan invitere løperne en dag. Legge opp til fingermat.
- Plassering til hengeren er klar. Det er ikke avklart hvem som tar hengeren med opp.
- NSF Bredde & rekruttering har et arrangement («Utetimen») torsdag og fredag. Vi må finne ut av hva dette betyr for eventuelt opplegg med hengeren.
- Vi har noen beach-flagg som kan brukes dersom det er ønskelig.

Sak 14 – 2018-2020 Kvalitetsheving NC/NM

- Gjennomgang av brev fra Ingrid Helde Kjølseth
 - Vi burde stoppet rennet med en gang feilen ble oppdaget, og vi skulle ha tatt oss tid til å skrive ut nye lister.
 - Vi må utarbeide bedre rutiner for å kvalitetssikre at alle skjema er gått gjennom.
- Brev fra Morten Eriksen
 - Dette blir lagt på agendaen på vårmøte.

Sak 15 – 2018-2020 Felles NM 2020

TV-sendt. Vi må vise oss frem fra vår beste side.

Eventuelt

Neste møte/møteplan

Dato og tid	Møte	Møteform
11. mars, 20.00	TK-møte	Telefon
		Fysisk m/GenSek